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Dia d’Europa 2018. Valoració 
 
Hi han participat voluntàriament  58 alumnes, fins ara (16/5/18). 
Aquí es proposen els resultats gràfics.- Per a més informació aneu a http://filoara.cat/de18 
o escriviu a filogirona@gmail.com 
 

 
 
 
 

I. Actitud personal. Accions prèvies a la Jornada 
 Vas rebre suficient informació amb anterioritat? 

 T'hi vas preparar o n'eres prou conscient que calia fer-ho 

 Vas realitzar els treballs previstos o, al menys, ho vas intentar de debò 

 Et senties motivat a preparar la teva participació en la Jornada? 
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II. Actitud personal. Durant la Jornada 
 Vas tractar d'interactuar i relacionar-te amb company/es d'altres Instituts 

 Consideres que, globalment, vas aprendre coses sobre Europa o de com 
argumentar millor 

 La teva disposició de treball i cooperació, va ser positiva? 

 Hi vas participar activament (comunicacions, aportacions al grup...), o ho vas 
intentar? 

 

 
 

III. Valoració global. Activitats desenvolupades  
 Textos previs de treball 

 Audiovisual/s  seleccionat/s per al debat 

 Debat en grups 

 Conferència 

 Lloc i atenció rebuda] 
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IV. Valoració global. Perspectives de futur 
 Ha estat una activitat acadèmica ben valorada? 

 L'any vinent podria mantenir-se el format 

 Considereu millor que hi participin més Instituts i alumnes 

 El ressò mediàtic d'enguany us ha semblat... 

 
 

Suggeriments (NO CORREGITS) 
 

 L'únic punt en que va flaquejar va ser en el de guiar als alumnes a les aules de 
debat. Molta gent de l'staff no sabia com guiar-nos a les aules. Però, per tot lo 
demés, va ser un gran èxit!!! 

 La veritat que ha sigut una experiència molt positiva.  

 Tots els organitzadors ho han fet molt bé ja que tot va anar segons el previst més o 
menys. 

 Penso que només hi ha un aspecte millorable: la compartició de les conclusions que 
cada grup treu dels debats. Va ser l'únic moment pesat: d'una banda, perquè els 
portaveus van intervenir durant massa temps; de l'altra, perquè, com que tots els 
grups treien conclusions molt semblants, el contingut de les intervencions era repetit. 
Una proposta de millora seria que la posada en comú es realitzés en grups més 
petits, que ajuntessin quatre grups de debat, per exemple. 

 Mai vaig participar d'un dia agradable amb moltes persones desconegudes. A més, 
és una experiència que he après bé, especialment coses curioses, com per 
exemple: quan el senyor Terricabras explica els valors per canviar el món, el tema 
del medi ambient. ara bé, quan ell va parlar sobre el comentari (egoisme) que hem 
de canviar, això és el que em va sentir mal , perquè va dir que "a Europa hi ha molt 
d'egoisme per això no avança" i per a mi és molt trist. Ja que avui la vida ha de ser 
compartida, viure amb la gent, no tenir generositat amb algú i sobretot estar 
solidària....... 

 Fer la pausa més llarga 

 Estaria bé que hi participessin més instituts ja que així podríem compartir opinions 
amb més persones i segurament la jornada agafaria més ressò. 
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 En la meva opinió hi havia poc temps de descans. Amb això vull dir que estaria bé, 
que un altre dia es donés més de temps així podríem comunicar-nos amb els altres. 
Després, les fotos penso que són importants ja que podríem publicar-les en les 
xarxes del institut o inclòs podrien ser de record, així que havíem de revisar-les des 
d'un principi. 

 Posada en comú mes curta 

 Jo crec que les conclusions i les posades en comú es van fer massa llargues. 

 Canviar una mica la posada en comú dels debats, ja que tothom acabava dient el 
mateix i per això es feia repetitiu. 

 L'apartat de posar en comú les opinions dels grups excessivament llarg, la resta un 
10 

 La primera posada en comú es va fer llarga; jo faria que els portaveu tinguessin clar 
de quina pregunta han de parlar i limitar-se a respondre-la. 

 M’ho he passat molt bé i espero repetir-ho 
 
 

Salt-Girona-Anglès, 16/5/18 


